

Disclaimer

Not Healthcare Advice.

The products and claims made about specific products on or through Sami Direct Sdn Bhd have not been evaluated by the United States Food and Drug Administration and are not approved to diagnose, treat, cure or prevent disease.

Sami Direct Sdn Bhd is not intended to provide diagnosis, treatment or medical advice. Products, services, information and other content provided by Sami Direct Sdn Bhd, including information that may be provided on by Sami Direct Sdn Bhd directly or by linking to third-party websites are provided for informational purposes only. Please consult with a physician or other healthcare professional regarding any medical or health related diagnosis or treatment options.

Information provided by Sami Direct Sdn Bhd and linked websites, including information relating to medical and health conditions, treatments and product label or packaging should not be considered as a substitute for advice from a healthcare professional. Sami Direct Sdn Bhd does not recommend self-management of health issues. Information from Sami Direct Sdn Bhd is not comprehensive and does not cover all diseases, ailments, physical conditions or their treatment. Contact your healthcare professional promptly should you have any health related questions. Never disregard or delay medical advice based upon information you may have read from Sami Direct Sdn Bhd.

You should not use the information or services from Sami Direct Sdn Bhd to diagnose or treat any health issues or for prescription of any medication or other treatment. You should always consult with your healthcare professional and read information provided by the product manufacture and any product label or packaging, prior to using any medication, nutritional, herbal or homeopathic product or before beginning any exercise or diet program or starting any treatment for a health issue. Individuals are different and may react differently to different products. You should consult your physician about interactions between medications you are taking and nutritional supplements. Comments made in any forums on Sami Direct Sdn Bhd Site by employees or Site users are strictly their own personal views made in their own personal capacity and are not claims made by us or do they represent the position or view of Sami direct. Product ratings by any current or previous employees or Site users are strictly their own personal views made in their own personal capacity and are not intended as a substitute for appropriate medical care or advice from a healthcare professional.

Always check the product label or packaging prior to using any product. If there are discrepancies, customers should follow the information provided on the product label or packaging. You should contact the manufacturer directly for clarification as to product labeling and packaging details and recommended use.

Sami Direct Sdn Bhd is not liable for any information provided on its website with regard to recommendations regarding supplements for any health purposes. The products or claims made about specific nutrients or products have not been evaluated by the Food and Drug Administration. Dietary products are not intended to treat, prevent or cure disease. Consult with a healthcare professional before starting any diet, supplement or exercise program. Sami Direct makes no guarantee or warranty with respect to any products or services sold.

Sami Direct Sdn Bhd is not responsible for any damages for information or services provided even if Sami Direct Sdn Bhd has been advised of the possibility of damages.

These statements apply to samidirect.com.my and all websites hosted or co-hosted by Sami Direct Sdn bhd.

THE MANAGEMENT

Penafian

Bukan Nasihat Kesihatan.

Produk dan tuntutan yang dibuat mengenai produk tertentu pada atau melalui Sami Direct Sdn Bhd tidak dinilai oleh Pentadbiran Makanan dan Dadah Amerika Syarikat dan tidak diluluskan untuk mendiagnosis, merawat, mengubati atau mencegah penyakit.

Sami Direct Sdn Bhd tidak bertujuan menyediakan diagnosis, rawatan atau nasihat perubatan. Produk, perkhidmatan, maklumat dan kandungan lain yang disediakan oleh Sami Direct Sdn Bhd, termasuk maklumat yang mungkin disediakan oleh Sami Direct Sdn Bhd secara langsung atau dengan menghubungkan ke laman web pihak ketiga disediakan untuk tujuan maklumat sahaja. Sila berunding dengan pakar perubatan atau profesional penjagaan kesihatan lain mengenai sebarang diagnosis atau pilihan rawatan yang berkaitan dengan perubatan atau kesihatan.

Maklumat yang diberikan oleh Sami Direct Sdn Bhd dan laman web yang dipautkan, termasuk maklumat yang berkaitan dengan keadaan perubatan dan kesihatan, rawatan dan label produk atau pembungkusan tidak boleh dianggap sebagai pengganti nasihat daripada profesional penjagaan kesihatan. Sami Direct Sdn Bhd tidak mengesyorkan pengurusan diri terhadap isu-isu kesihatan. Maklumat dari Sami Direct Sdn Bhd tidak komprehensif dan tidak meliputi semua penyakit, penyakit, keadaan fizikal atau rawatan mereka. Hubungi pakar penjagaan kesihatan anda dengan segera sekiranya anda mempunyai sebarang pertanyaan berkaitan kesihatan. Jangan sekali-kali mengabaikan atau melengahkan nasihat perubatan berdasarkan maklumat yang mungkin anda baca dari Sami Direct Sdn Bhd.

Anda tidak boleh menggunakan maklumat atau perkhidmatan dari Sami Direct Sdn Bhd untuk mendiagnosis atau merawat sebarang masalah kesihatan atau untuk mendapatkan ubat atau rawatan lain. Anda harus selalu berunding dengan profesional penjagaan kesihatan anda dan membaca maklumat yang disediakan oleh pembuatan produk dan sebarang label atau pembungkusan produk, sebelum menggunakan produk ubat, pemakanan, herba atau homeopati atau sebelum memulakan program senaman atau diet atau memulakan apa-apa rawatan untuk kesihatan isu. Individu adalah berbeza dan mungkin bertindak balas dengan berbeza terhadap produk yang berbeza. Anda perlu berunding dengan doktor tentang interaksi antara ubat-ubatan yang anda ambil dan suplemen pemakanan. Komen yang dibuat dalam mana-mana forum di Sami Direct Sdn Bhd Site oleh pekerja atau pengguna Laman adalah pandangan peribadi mereka sendiri yang dibuat dengan kapasiti peribadi mereka sendiri dan bukan tuntutan yang dibuat oleh kami atau mereka mewakili kedudukan atau pandangan langsung Sami. Penarafan produk oleh mana-mana pekerja semasa atau sebelumnya atau pengguna laman web adalah pandangan peribadi mereka sendiri yang dibuat dengan keupayaan peribadi mereka sendiri dan tidak dimaksudkan sebagai pengganti penjagaan atau nasihat perubatan yang sesuai dari penjagaan kesihatan profesional.

Sentiasa semak label atau pembungkusan produk sebelum menggunakan sebarang produk. Sekiranya terdapat percanggahan, pelanggan perlu mengikut maklumat yang diberikan pada label produk atau pembungkusan. Anda harus menghubungi pengeluar secara langsung untuk penjelasan tentang label dan butiran pembungkusan produk dan penggunaan yang disyorkan.

Sami Direct Sdn Bhd tidak bertanggungjawab ke atas apa-apa maklumat yang disediakan di laman webnya mengenai cadangan mengenai tambahan untuk tujuan kesihatan. Produk atau tuntutan yang dibuat mengenai nutrien atau produk tertentu tidak dinilai oleh Pentadbiran Makanan dan Dadah. Produk diet tidak bertujuan merawat, mencegah atau menyembuhkan penyakit. Berunding dengan seorang profesional penjagaan kesihatan sebelum memulakan program pemakanan, suplemen atau senaman. Sami Direct Sdn Bhd tidak memberi jaminan atau jaminan berkenaan dengan mana-mana produk atau perkhidmatan yang dijual.

Sami Direct Sdn Bhd tidak bertanggungjawab untuk sebarang kerosakan untuk maklumat atau perkhidmatan yang disediakan walaupun Sami langsung telah dinasihatkan mengenai kemungkinan kerosakan.

Kenyataan ini digunakan untuk samidirect.com.my dan semua laman web yang dihoskan atau dihoskan oleh Sami Direct Sdn bhd.

PENGURUSAN

负责声明

不是医疗保健建议。

Sami Direct Sdn Bhd 对特定产品提出的产品和声明未经美国食品和药物管理局评估，未被批准用于诊断，治疗，治愈或预防疾病。

Sami Direct Sdn Bhd 不提供诊断，治疗或医疗建议。Sami Direct Sdn Bhd 提供的产品，服务，信息及其他内容，包括 Sami Direct Sdn Bhd 可能直接提供或链接到第三方网站的信息仅供参考。有关任何医疗，健康相关的诊断或治疗方案，请咨询医生或其他专业医疗保健人员。

Sami Direct Sdn Bhd 和链接网站提供的信息，包括有关医疗和健康状况，治疗和产品标签或包装的信息，不应被视为专业医疗保健人员建议的替代品。Sami Direct Sdn Bhd 不建议健康问题的自我管理。来自 Sami Direct Sdn Bhd 的信息并不全面，不包括所有疾病，身体状况或治疗方法。如果您有任何健康问题，请立即联系您的医疗保健专业人士。根据您从 Sami Direct Sdn Bhd 读到的信息，切勿忽视或延迟医疗建议。

您不应使用 Sami Direct Sdn Bhd 的信息或服务来诊断或治疗任何健康问题或任何药物处方或其他治疗。在使用任何药物，营养品，草药或顺势疗法产品之前，或在开始任何运动或饮食计划或开始任何健康治疗之前，您应该咨询您的专业医疗保健人员并阅读产品制造商提供的信息和任何产品标签或包装。个人的问题是不同的，可能会对不同的产品阐述不同的反应。您应该咨询您的医生，了解您正在服用的药物与营养保健品之间的相互作用。任何在 Sami Direct Sdn Bhd 员工或网站用户发表的评论都是他们自己个人观点，不是我们提出的，也不是 Sami direct 的立场或观点。任何现任或以前的员工或网站用户的产品评级仅以他们个人身份发表，并不替代适当的医疗护理或医疗保健专业人士的建议。

在使用任何产品之前，请务必检查产品标签或包装。如果存在差异，客户应遵循产品标签或包装上提供的信息。您应该直接与制造商联系，以便澄清产品标签和包装细节以及推荐用途。

对于任何健康保健的建议，Sami Direct Sdn Bhd 不对其网站上提供的任何信息负责。有关特定营养素或产品的声明未经美国食品药品监督管理局评估。膳食产品不用于治疗，预防或治愈疾病。在开始任何饮食，保健或锻炼计划之前，请咨询专业医疗保健人士。

Sami Direct 对所售出的任何产品或服务不作任何担保或保证。Sami Direct Sdn Bhd 对所提供的信息或服务的任何损害不承担责任，即使 Sami Direct Sdn Bhd 已被告知可能发生损害赔偿。

这些声明适用于 samidirect.com.my 以及由 Sami Direct Sdn bhd 托管或共同托管的所有网站。

管理层